

Maître Rita Mahdessian : hommage

Lors de sa conférence annuelle, l'UGAB Hye Guine (Femme arménienne), qui célèbre son 30ème anniversaire, a pris l'initiative de rendre hommage à 30 femmes arméniennes sélectionnées dans la communauté, les reconnaissant pour leur contribution et les invitant à redoubler d'efforts face à la calamité qui est tombée sur l'Arménie afin de surmonter ce défi. Maître Rita Mahdessian eu l'honneur d'être en compagnie de ces femmes remarquables .

Elle a remercié l'AGBU / UGAB Hye Geen pour son initiative.

[Rita Mahdessian](#)

Today at its annual conference, AGBU Hye Geen which celebrates its 30th anniversary took the initiative to pay tribute to 30 Armenian women selected from the community recognizing them for their contribution and inviting them to redouble their efforts in the face of calamity that has befallen us in order to overcome this challenge. I was honored to be in the company of these remarkable women and thank AGBU Hye Geen for their initiative



photos : D.R.